

មួយ ក្នុងចំណោមបរិច្ចាគទេពទាំង៩អង្គ ដែលមានប្រភពពីប្រាសាទបិទនេវាភោះកេរ។ ចម្លោះព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ ត្រូវបានគេស្គាល់ក្នុងឈ្មោះស្រ្តីមួយ ហើយបានដាក់ឈ្មោះឲ្យនៅឆ្នាំ១៩៩៥ ដោយក្រុមហ៊ុន Chinese Porcelain Company ដែលមានមូលដ្ឋាននៅទីក្រុងចុងយ៉ាក។ ក្រុមហ៊ុន ប្រភពចិននេះត្រូវបានបង្ហាញនៅក្នុងទស្សនាវដ្តី Architectural Digest។ យើងក៏មានកិច្ចព្រមព្រៀងដែលបានបញ្ជាក់ថា ចម្លោះព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ ដែលមានប្រភពពីប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ គឺជាប្រាសាទដ៏ស្រស់ស្អាត និងបរិសុទ្ធ ដែលត្រូវបានស្ថាបនាឡើងនៅក្នុងឆ្នាំ១៩៩៥។ ចម្លោះព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ ត្រូវបានគេលួចយកចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ យើងក៏កត់សម្គាល់ទងដែកស្រះស្ទឹងស្រះស្រុក និងទេព ដែលមានអាយុកាលក្នុងសម័យរង្សាវតីព្រះមហាក្សត្រជ័យវរ្ម័នទី៧ ព្រះបាទជ័យវរ្ម័នទី៧។

ការបញ្ជូនគ្រប់គ្រងនេះ បង្ហាញពីការរំលោភបំពានច្បាប់ស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា ក្នុងការបង្កើតស្នាដៃ និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។ លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។ លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។ លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។

ទន្ទឹមនេះ លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។ លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។ លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។

លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។ លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។ លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។

ចាត់តាំង លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។ លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។ លោកជំទាវវណ្ណៈស្រីសុភ័ក្តិ ស្រីសុភ័ក្តិ បានសម្រេចស្តីពីការបញ្ជូនវត្ថុសម្រាប់កម្ពុជា និងដាក់យកវត្ថុសម្រាប់លើកទូទៅ ដែលបានចេញពីតុបតកស្តារលើប្រាសាទព្រះចន្ទស្តុម្ភៈ។

